
ROMANIA
JUDETUL ARGES

COMUNA SCHITU GOLE$TI
CONSILIUL LOCAL AL COMUNEI SCHITU GOLESTI

PROCES VERBAL

incheiat astdzi3l.0l.2023 cu ocazia desffi;uririi qedin{ei de lucru ordinare a Consiliului Local
Schitu Gole;ti.

$edinfa este legal constituiti gi a fost convocati de primarul comunei Schitu Goleqti in baza
prevederilor art. 133 alin. (1) din OUG nr.5712019 privind Codul administrativ qi a Dispoziliei de
convocare nr. 54125.01.2023.

$edinla se desftgoar[ la sediul Consiliului Local Schitu Goleqti unde sunt prezenli l4 consilieri
locali din numdrul total de l5 consilieri aflali in func{ie. Lipseste dl Ungureanu Bogdan-Marius.

La Eedin{d mai participd dl Mirile Vasile Tudorel, primarul comunei Schitu Goleqti, dl Vldducd
C5tilin, secretar general al comunei, dna Leca Cristina, inspector superior la compartimentul contabilitate,
impozite qi taxe locale gi dl Nicoard Gheorghe, qef S.V.S.U.

Preqedinte de ;edin!6 este dlNicoard Eduard-Nicolae care prezintd, proiectul ordinii de zi:

1. Aprobarea procesului verbal al;edin{ei ordinare a Consiliului Local Schitu Gole;ti din
data de 20.12.2022.

2. Proiect de hotlrfire privind aprobarea bugetului local de venituri qi cheltuieli al
comunei Schitu Goleqti pe anul 2023;i a estimirilor pe anii 2024-2026, aprobarea listei de investifii
pe anul2023 ;i a programului lucrlrilor de repara{ii qi intre{inere pe anul 2023.

3. Proiect de hotlrire privind aprobarea structurii re{elei scolare a unitl{ilor de
invi{imint preuniversitar de stat ce vor func{iona pe raza comunei Schitu Golqti, judeful ArgeE,
in anul gcolar 2023-2024.

4. Proiect de hotlrf,re privind aprobarea prelungirii contractului de inchiriere nr.
384/15.01.2020 incheiat intre Consiliul Local Schitu Goleqti ;i S.C. Rocaro Divers Complet S.R.L.

5. Proiect de hotlrffre privind aprobarea Planului de acfiuni sau lucriri de interes local
ce urmeazi a fi executate de cltre beneficiarii Legii nr.41612001, in cursul anului 2023.

6. Proiect de hotlrire privind stabilirea domeniilor serviciilor publice gi locurile in care
contravenienfii vor presta activitifi in folosul comunitE{ii Ei pentru stabilirea locurilor qi tipurilor
de activiti{i in situa{ia executlrii sanc{iunilor penale de efectuare a muncii neremunerate in folosul
comunit[fii locale.

7. Proiect de hotlrire privind aprobarea incheierii actului adi{ional pe anul 2023,la
Contractul de Asociere in vederea realizdrii ;i implementirii Sistemului informatic integrat Ia
nivelul jude{ului Arge;.

8. Proiect de hotirflre privind desemnarea consilierilor locali care si facl parte din
comisia pentru evaluarea performanfelor profesionale individuale ale secretarului general al
comunei Schitu Golqti.

9. Proiect de hotlr0re privind aprobarea marclrii qi tiierii de masi lemnoasi pe picior
de pe piqunile cu vegeta{ie forestieri din izlazurile Ciocinei, Valea Pechii si Valea Florii.

10. Prezentarea solicitirii Societlfii Wiren Energy Efficiency S.R.L. privind inten{ia de a
autoriza si executa construc{ia unui parc fotovoltaic pe raza comunei Schitu Golqti, jude{ul Arge;.

11. Prezentarea solicitlrii S.C. Gribo Andre AIex S.R.L. inregistrati la Prim[ria Schitu
Gole;ti cu nr. 1f610/30.12.2022.

12. Informare privind adresa cu nr. 3648/16.01.2023 a Camerei de Conturi Argq tegati
de modul de ducere Ia indeplinire a mdsurilor dispuse prin Decizia nr.24 din 30.07.2021.
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13. Informare privind lucririle executate de beneficiarii Legii nr. 41612001, in luna
decembrie 2022. Informare privind lucrlrile efectuate in luna decmbrie 2022 de cdtre
contravenien{ii care au avut de prestat activit5{i in folosul comunitEfii ;i de citre persoanele cu
sanctiuni penale care au avut obliga{ia de a efectua munci neremuneratfl in folosul comunitl(ii
locale.

14. Diverse.
Se supune la vot proiectul ordinii de zi cu cele 14 puncte qi este aprobat cu 14 voturi -pentru-.

1. Aprobarea procesului verbal al;edinfei ordinare a Consiliului Local Schitu Gole;ti din
data de 20.12.2022.

Procesul verbal este prezentat in cadrul qedinlei.
Dl primar aduce urm[torul amendament la acesta: La punctul "Diverse", referitor la lucrdrile de

canalizare, etapa II, eu am spus cd intre 21 decembrie 2022 qi 09 ianuarie 2023, furnizorul modulelor de
la sta{ia de epurare a trimis oamenii in concediu qi din acest motiv nu se poate face recep}ia. Nu am zis c[
modulele au fost instalate intre 21 decembrie qi 09 ianuarie. Am zis cd receplia la lucrdrile de canalizare
se va face in momentul in care va veni gi reprezentantul furnizorului de module.

Nemaifiind gi alte amendamente, se supune la vot procesul verbal qi este aprobat cu 14 voturi -
pentru- .

2. Proiect de hotlrf,re privind aprobarea bugetului Iocal de venituri qi cheltuieli al comunei
Schitu Goleqti pe anul 2023;i a estimlrilor pe anii 2024-2026, aprobarea listei de investi(ii pe anul
2023 qi a programului lucririlor de repara{ii;i intre{inere pe anul 2023.

Au fost inaintate anterior, in cadrul documentaliei pt. ;edin!6: proiectul de hotdrdre gi referatul de
aprobare nr.569125.01.2023 iniliate de primarul comunei Schitu Golegti, raportul de specialitate nr.
601125.01.2023, intocmit de dna Leca Cristina, inspector superior la compart. contabilitate, impozite gi
taxe locale, adresele AGG-STZ-16657128.12.2022; AGG-STZ-16659128.12.2022;AGG_STZ-
1092110.01.2023; AGG-STZ-1451117.01.2023 9i AGG-STZ-1716125.01.2023 ale Administra{iei
Judelene a FinanJelor Publice Arge; precum ;i solicitdrile Organiza[iei PSD Schitu Golegti inregistrate
cu nr. 424117 .01 .2023 qi 590125 .01 .2023 .

Proiectul de hotdrdre a primit avizul favorabil din partea comisiei de specialitate nr.1.
Dl primar: Totul s-a {dcut repede dar a fost publicat qi anunful de participare qi s-a incdrcat

proiectul de buget pe site-ul institufiei.
Din pdcate anumite sume au venit pe ultima sutd de metrii. Totuqi a$ vrea sd fac c6teva considerente

in momentul de fa1d. Dacd vd uitali la bugetul de venituri qi cheltuieli pe anul 2023 qi face{i o comparalie
cu bugetul pe anul 2022, veli constata cd ciferele sunt aproximativ la fel. Vefi observa, spre exemplu, c[
ponderea cheltuielilor de funclionare reprezintd 77Yo in acest buget inilial gi cheltuielile de dezvoltare
rcprezintl,23Yo.

Incep6nd cu sdptlmdna viitoare vefi fi convocafi intr-o noud gedinfd extraordinard pentru cd vor
veni ;i alte sume in continuare. MI refer aici la faptul cd astdzi ne-au fost alocat[ de la Consiliul Judetean
Argq, suma de 350 mii lei pentru releaua de canalizare - etapa II. Mdine sunt chemat la M.D.L.P.A.
pentru a semna doud contracte de finan{are prin PNRR. Este vorba de reabilitarea energeticd a cl6dirii
$colii Gimnaziale Nr.1 Schitu Goleqtipentru suma de 2,1 milioane lei qi respectiv reabilitarea energetica
a cl6dirii primdriei pentru suma de 536 mii lei.

De ce sunt cheltuielile de func{ionare atAt de semnificative? Eu am spus in expunerea de motive:
pe de-o parte au crescut cheltuielile de func{ionare datoritd cheltuielilor de persoanl gi in spef6 datoritd
creqterii salariului minim brut pe \ard; de asemenea au crescut cheltuielile la utilitdli (iluminat public, gaze,
g.a.m.d.).

Una peste alta, eu sunt optimist. Anul acesta trebuie s[ gdsim solufii, mai ales pentru cE avem
datorii la lucririle de canalizare. intr-o gedinla viitoare o s5 vin cu devizul general actualizat. $ti{i ;i dvs
la fel de bine ca ;i mine, reteaua de canalizare a ajuns de la contractul inilial de 8,2 milioane lei la o sum[



finali de platd de 9,4 milioane lei. Asta in condifiile in care nu am avut finan![ri nalionale sau europene,
in condiliile in care am asigurat cheltuielile de finan{are din bugetul local gi din acea sumd imprumutatl
de 4,5 milioane. Iar in bugetul de investilii ne-am orientat in primul rdnd sd finalizdm lucr[rile qi la
clddirea social culturald, pentru cd de aici avem ;i un contract de finanlare cu AFIR. Undeva in luna mai
trebuie sd fie incheiat. O sd pldtim din bugetul local qi o si recuperdm acea sumd de 1,6 miliarde pe care
o vom redirec{iona acolo unde dorim.

Pentru lucrlrile de canalizare in etapa II, in momentul de fald am bugetat 3 15 mii lei qi o s[ mai
urmeze 350 mii lei. Sunt optimist pentru ci gi aici , in mod clar, o sd avem depiqiri de venituri incepdnd
cu luna iulie la impozite, mai ales la cl6diri. De asemenea mai avem in derulare anumite proceduri, am
reuqit sd vindem masd lemnoas[ in urma unei licitalii publice pe care am organizat-o qi vom mai organiza
qi altele in continuare. Am avut int6lniri qi cu societ[{ile care tqi desfrqoard activitatea pe terenurile care
au apar,tinut SNC-SA PloieEti. SC Electromec SA este interesatd sd cumpere acel teren pe care il foloseEte.
Este vorba de o suprafa{d de aprox.20.000 mp. De asemenea SC Ragaz SRL trebuie s[ intre in legalitate
cu terenul pe care il folose,ste. Toate acestea inseamnd bani la bugetul local, astfel incdt s5 reuqim sd

aducem venituri la bugetul local qi sd acoperim acea datorie care in momentul de fa{d ?nseamnd l7 miliarde
qi noi dispunem doar de 6 miliarde.

Am bugetat 800 mii lei pentru cl[direa social culturald pentru cd trebuie sd incheiem qi aceastd
investi{ie.

Contractul de lucrdri cu SC Acvafor pentru canalizare etapa II a fost incheiat pe o perioadd de 4
ani. Ne-am luat niqte mdsuri de precaulie. Este bine cd s-a fEcut mai repede. Este bine c5 vom creea
premizele sdrealizdm releaua de canalizare in etapa III.

Dacd s-ar fi realizat lucrdrile la re[eaua de canalizarein 4 ani, nu aveam datorii dar nu qtim cdt ar
fi crescut costurile la acest contract de execufie lucrSri. M[ refer la cre;terea valorii contractului datoritd
cheltuielilor de personal, datoritd manoperei gi datoritd creqterii pre{urilor materialelor de construcfii.

Vis a vis de celelalte proiecte, v5 spuneam cI m6ine voi semna 2 contracte de finanjare. Am bugetat
astfel pentru a putea demara lucrdrile qi la cele doud lucrdri de investifii. Vorbim despre reabilitarea
energeticd a celor dou[ clddiri : ;coal[ gi primdrie. Mai sunt in etapa de evaluare, in momentul de fa!6,
doud proiecte prin AFM. Vorbim aici despre cele 5 sta(ii de reincdrcare pentru vehiculele electrice gi

despre extinderea iluminatului public, ambele cu finan{are prin AFM.
Am mai bugetat sume qi pentru apauzatd de la Valea Pechii gi din Loturi. Pentru cd in scurt timp

se va deschide o secfiune tot prin PNRR gi noi avem un proiect ldcut de cd{iva ani care trebuie acum doar
actualizat.

Pentru luu[rile la releaua de canalizare - etapa Ill am solicitat avizele de la Mediu qi de la Apele
RomAne. Sper[m ca la sfAr;itul lunii februarie s5 avem qi cele doul avize care ne mai lipsesc, astfel incdt
sd avem toat5 documentalia inc[rcat5, sd semnlm contractul de finanlare qi sd organizdmlicitaqia pentru
execulia lucrdrilor.

Acum, inbaza cifrelor propuse pe care le cunoaqtefi, putem avea discufii.
Dl Pdtraqcu F.: Normal c[ sunt lucriri care trebuie frcute. Trebuie continuate lucrdrile la

canalizare. Toli am fost de acord ;i cu reabilitarea energeticd pentru qcoald gi pentru primdrie. Dar pentru
extinderea relelei de gaze naturale in Loturi, cum se procedeazd?

Dl primar: in momentul de fa{d proiectul nostru este depus dar nu s-a frcut nicio evaluare. Nu s-a
dat drumul la ProgramulNalional "Anghel Saligny". Acum dacd md intreba{i, vd pot spune cd suma care
a fost repartizatd judetului Argeq pentru infiinfdri sau extinderi de gaze naturale este de 39 miliarde lei.

Dl Pdtra;cu F.: Noi am depus la dvs o listd de propuneri de investifii pentru anul2023 pe care ali
citit-o. Sunt lucrdri mai mici cu execeplia podului peste RAul Tdrgului in punctul Linioar[. Sunt discutii
de mai mulli ani gipentru acest pod.

Dl primar: Pentru o parte din acestea vd pot da gi un rdspuns. Referitor la amenajarea unui canal
de scurgere a apelor in zona Burneqti, vd pot spune cI ?n anul acesta va fi prinsd o lucrare ce se va executa
de c6tre ANIF. Este vorba de acea rigold qi de acces, pentru cdcea mai mare problemd de acolo este



accesul. Atunci cdnd plou5, cele cAteva familii din Burneqti trec prin ap6. ANIF-ul , aga cum a realizat
gabioanele din amonte de podul de la SlSniceanu, a prins qi aceastl lucrare la Burnesti.e^

In lunile martie-aprilie vom avea informa{ii cu privire la aceastd lucrare care se va face de cdtre
ANIF. Ei fac documentalia, proiectul gi cei care bugeteazd este centrala ANIF-ului de la Bucureqti.

Dl viceprimar: Au venit la fala locului niqte specialiqti. Au frcut un proiect iar toatd finan{area este

alocatd de la ANIF. Deci este teritoriul 1or, ei stabilesc, ei hotdrlsc.
Dl Pdtraqcu F.: Sd facem qi lucrdri mai mici cum sunt intr6rile la proprietd(i. De exemplu la

povarnS, nu mai poli sd mergi nici pe jos. Nu mai ai cum. Este un drum care nu este greu de frcut.
Dl primar: Referitor la podefe qi ganfuri, haide{i sd facem mai intAi canalizarea qi vom vedea apoi

ce-i de IEcut.
Dl Pitra;cu F.: S5 facem canalizarea dar hai sd facem gi aceste lucrdri mai mici.
Dl primar: Pe unde se pot face n-am spus niciodatd cd nu se vor face.
Dl Pdtraqcu F.: Mai trebuie nigte bani pentru drumuri. S-au alocat prea pufini. Mereu v-am cerut

aceasta.
Dl primar: Sunt tot ca in anul trecut.
In anul acesta am mai redus din cheltuieli. Poate ali observat cd am renun{at cu totul qi la

cheltuielile pentru 10 luni de pazd. S-a bugetat bani pentru serviciul de pazd, doar pentru lunile ianuarie
gi februarie. A trebuit sd renunlIm la restul pentru c[ acesta este bugetul. Este un an greu. Sunt primdrii
la carc nu le ajung poate nici banii de func{ionare.

Dl Pdtraqcu F.: S[ facem gi acele lucrdri mai mici. Facem, de exemplu, sald de sport dar ceti{eanul
de rdnd nu are nevoie de sal6 de sport. Pentru el este mai important drumul pe care merge la grddini.
Trebuie fEcute gi acestea c6t de c6t.

Referitor la salarizare, este bine ci mdrili salariile pentru cd cine muncegte trebuie sd ia qi bani.
Dar sd gi munceasc[ pentru banii pe care ii ia. Sd qi fac[ treabd.

Dl $ipoteanu C.: Cred cd este premierd, cel pulin de cdnd sunt eu consilier local, sd nu se dezbati
in comisie bugetul local.

Dl viceprimar: Vreau sd vd spun cd in comisia de buget s-a dezb[tut bugetul gi s-a adus qi un
amenadament. Cu tolii am fost de acord ca pentru culte sd fie alocatd suma de 27 mii lei in loc de 35 mii
lei c6t s-a stabilit inifial. Diferenla de 8 mii lei sd fie alocatdpentru deszdpezire, pentru cd s-a omis.

Dl $^ipoteanu C.: Constat cI bugetul local este numai al unei comisii. Restul nu are nicio
importan![. In primul r6nd nu s-a primit documentafia. Nu s-a primit nici mdcar in termenul legal.

Trebuia s[ face{i o derogare qi sd ne intdlnim sdmbdtd sau duminicE, ca sd putem discuta omene;te,
pe fiecare capitol. Nu o singurd comisie, s[ ne spune{i acum cdali dat sau afi luat de la culte qi gata ali
terminat.

De exemplu, mie mi se pare cd la capitolul -Venituri din proprietate, venituri din concesiuni ;i
inchirieri, suma de 86 mii lei este foarte mic6. Este foarte mici pentru c[ unii se joacd cu plata chiriilor,
cu 435leilan.

Dl primar: Eu nu spun cd sunt total impotrivd la ceea ce ali spus. Dar dacd vd uitali pe site-ul
prim[riei, pe data de l8 ianuarie, ?n afarl de cifrele care au venit pentru invdfdmdnt qi m5 refer la venituri
proprii qi nu la costuri per elev, aceste cifre au fost deja postate din data de 1 8 ianuarie 2023.

Dl $ipoteanu C.: Pentru elevi sunt qi salariile profesorilor, sunt cu destinafie specialS;i acelea nu
intrd in disculie. Nu ne putem atinge, acelea rdmdn.

Dna Leca C.: Exact cum a spus qi dl primar, proiectul de buget a fost publicat pe site-ul primiriei,
frrd acele cifre. Puteau fi vizualizate.

Dl $ipoteanu C.: Da, dar trebuia discutat. Invita{ia putea fi frcutd in termen qi acum nu ar mai fi
fost disculii inutile.

Dl primar: Puteam sd ne intAlnim qi sdmbdta sau duminca. Eu am sugerat acest lucru.
Dl $ipoteanu C.: S-a venit ;i in zilele de sdmbdtd sau duminicl de foarte multe ori. Cei care sunt

mai vechi in consiliul local stiu treburile acestea.



Dl Radu M.M.: La lista de obiective de investi{ii propuse pentru anu|2023,\a70.02 - Modernizare
relea de iluminat public. Unde?

DI primar: Este proiectul care s-a frcut si mai avem o tranqd de plat6. Este vorba de cele 600 si
ceva de l5mpi.

Dl Radu M.M.: Tot la lista de obiective de investilii, aici nu cred cd era chiar corect, atAta timp
c6t scrie "de investi{ii", sd trecem "Reabilitare qi modernizare clidire social cultural[ in sat Ldzdreqti,
comuna Schitu Goleqti". S-a frcut recep{ia in anul trecut. Nu mai este pentru investilii, este o datorie.

Dna Leca C.: Dar trebuie sd respectim ;i niqte reguli bugetare.
Dl primar: Contractul de finan{are cu AFIR expird pe 31 martie. Banii aceqtia trebuie sd-i bugetdm,

s5-i pldtim constructorului qi mai avem qi dotdri de frcut. Suma de 161 mii lei cdt reprezintd contribufia
AFIR-ului este prinsl tot in banii aceia. Noi am finalizat partea cea mai importantd a investi{iei, respectiv
clddirea, pe care trebiue sd o qi pldtim. Este investilie in continuare. Contractul de finanlare este in
derulare. Unde s[ treci?

Dl Radu M.M.: Dacd le-am sqidea pe toate, am vedea c[ investi{ii teoretic gi practic ca bani sunt
2-3 miliarde.

Dna Leca C.: Acelea sunt investifii in continuare.
Dl Radu M.M.: $i acum revin la ideea c5 mai trebuie s5 facem gi cdte o rigol6, sI mai ducem piatr[.

Ca qi rigole, dacd nu vi se pare important ca doud proprietdli sd fie inundate la fiecare ploaie. Sau cd gardul
tot din acea proprietate incepe sd cad[ din cauza qanlului. Sunt niqte lucruri mdrunte, o rigold care trebuie
frcut[.

Dl viceprimar: Dl Radu eu am o intrebare: Nu sunteli de acord sd facem cu prioritate canalizarca
;i apoi s[ facem gi rigolele? Sau vreli s[ ?ncepem cu rigolele inainte gi dupa aceeacanalizareal?

Dl primar: Haideli s[ conchidem qi intr-o notd optimistd. Eu in{eleg punctul dvs de vedere c6nd
faceli o socoteald c[ la investilii scdzdnd ceea ce trebuie sd se plSteascS, banii pe care putem s6-i realocdm
anul acesta ar fi foarte pufini. V-am spus de ce sunt prinqi acolo, pentru cd sunt investilii in continuare gi
trebuie pl6tite in anul acesta. Hai sd ludm totuqi ca o compensare, sd ne facem o viziune de ansamblu a
ceea ce se int6mpl[ in comuna Schitu Goleqti qi s[ spunem gi partea nevdzltd in care nu se regisesc qi
acele investifii care sunt frcute tot datoritd demersurilor primdriei qi ale dvs. Este cl[direa sal6 de sport
care se face, care nu este prinsd acolo dar este plus valoare in comuna Schitu Golegti. Md refer la sala de
sport prin Compania NafionalS de Investifii (CNI). Sunt acele 8 strdzi la care s-a realizat extinderea
relelei de gaze ;i nu a fost contribulia consiliului local. Trebuie s[ vedem qi lucrurile acestea. Eu inleleg
ce spune{i, e adevdrat, aveli dreptate jumdtate dar nu total pentru c[ ele trebuie sd fie pldtite qi fac parte
din lista de investilii in continuare.

Dl $ipoteanu C.: imi pare r5u dar dl Radu a venit cu o imbun6t5lire a situaliei, adicd de frcut se
putea face ceva mai bine, nu sd critice , sd zicd cd acelea nu le vede nimeni.

Nu cred c[ am fost cu ceva impotrivd la vreun proiect. Dar se poate qi mai bine qi venim gi noi cu
propuneri gi amendamente. Dacd era atenlie mdritd la anumite activitdfl, qtiu foarte bine ce vorbesc gi ce
se int0mpld.

Dl primar: Eu am apreciat contribulia dlui Radu in comisia de receplie qi l-am gi felicitat. Poate va
qi informat. S-au observat nigte deficienle care s-au si remediat.

Dl $ipoteanu C.: Nu venim cu ceva impotrivS, nu venim cu propuneri contra oamenilor.
Nemaifiind discufii, se supune la vot proiectul de hotlrAre ;i cu 12 voturi -pentru - ;i 2 ablineri

( Rada M.M. ;i $ipoteanu C.) este adoptutd Hotdrdres Consiliului Local Schitu Gole;ti nr. 4 din
31.01.2023.

3. Proiect de hotirfire privind aprobarea structurii re{elei ;colare a unit5{ilor de invi{Imint
preuniversitar de stat ce vor func{iona pe raza comunei Schitu Gole;ti, jude{ul Argeq, in anul ;colar
2023-2024.

Au fost inaintate anterior, in cadrul documentafiei pt. ;edin!6: proiectul de hotdrAre gi referatul de
aprobare cu nr. 491119.01.2023 iniliate de primarul comunei Schitu Goleqti, raportul de specialitate nr.



492/19.01.2023, intocmit de secretar qi adresa nr. 15411/22.12.2022 a Inspectoratului $colar Judelean
Argeg.

Proiectul de hotErAre a primit avizul favorabil din partea comisiei de specialitate nr.3.
Dl primar: Este o hotdrdre pe care trebuie s5 o luim in fiecare an. Avem avizul conform al

Inspetoratului $colar Judelean Argeq, structura re{elei qcolare pentru anul qcolar 2023-2024 este aceeagi
t't ""iti# !""lit gimnaziatdmr.l Schitu Goleqti, unitate q"oru.a 

"u ,"..onu,itate.juridic[ si celelatte
unitdli qcolare arondate: $coala gimnaziald Ldzdreqti, $coala primard Rud5rie qi Grddinila cu program
normal Valea Pechii.

Nemaifiind disculii, se supune la vot proiectul de hotdrdre gi cu 14 voturi -pentru - este adoptutd
HofirArea Consiliului Local Schitu GoleEti nr. 5 din 31.01.2023.

4. Proiect de hotlrire privind aprobarea prelungirii contractului de inchiriere nr.
384115.01.2020 incheiat intre Consiliul Local Schitu Gole;ti qi S.C. Rocaro Divers Complet S.R.L.

Au fost inaintate anterior, in cadrul documentaliei pt. qedin{I: proiectul de hotlr6re qi referatul de
aprobare nr. 489119.01.2023 iniliate de primarul comunei Schitu Golegti, raportul de specialitate nr.
490119.01.2023 intocmit de secretar gi solicitarea cu nr. 165103.01.2023 areprezentantului SC Rocaro
Divers Complet SRL.

Proiectul de hotdrdre nu a primit aviz favorabil din partea comisiilor de specialitate nr.1 gi nr.2.
Dl primar: Avem o solicitare, pentru cd a expirat contractul de ?nchiriere incheiat de SC Rocaro

Divers Complet SRL cu Consiliul Local Schitu Goleqti. S-a linut cont qi de suprafelele ocupate de
construclie qi de teren qi am fbcut proiectul de hotirdre de prelungire a termenului dar qi cu suprafe{ele
ocupate. Aceasta este propunerea mea, dvs dispuneli.

Dl Enache G.: Propun ca la acest proiect de hotdrdre, durata contractului de inchiriere sd se
prelungeasca pe 5 ani, nu doar pe 3 ani.

Dl Balc[ C-tin: Prelul chiriei de 1,55 euro/mp/lun6 este cel stabilit dupd investilia ftcutd la clddirea
complexului comercial?

Dl viceprimar: Da! Nu qtili cd s-a votat in consiliu!?
Dl Balcd C-tin: inainte sd se facd investilia de acolo s-a discutat despre faptul cE dupl reabilitarea

cl5dirii se va face o evaluare ;i se vor incheia noi contracte, adicd se va organizalicitalie qi se vor incheia
alte contracte, nu se vor prelungi cele existente. Aga s-a discutat din cdte imi aduc eu aminte.

Dl viceprimar: Problema este cum prevede legea. Pentru cd atdta timp c6t ai avut contract. Ce
prevede legea? Pofi sa mai prelungegti contractul?

Dl secretar: Un contract de inchiriere poate fi prelungit dar durata totalS a acestuia nu poate depfui
49 de ani. Nu este nimic gre;it daci se prelungeqte contractul printr-un act adilional.

Contractele iniliale au fost modificate prin acte adilionale. Acestea prevedeau cI la expirarea
termenului se va incheia un nou contract intre pi(i, dar ftrd licitalie sau alte proceduri ca gi cum ar fi
prelungite.

Dl Balcd C-tin: Eu propun s5 se organizeze licitaqie pentru inchieierea unui nou contract.
Nemaifiind discufii, se supune la vot proiectul de hotdrdre cu propunerea de prelungire a

contractului pe o duratd de 5 ani ;i cu I voturi -pentru - , 5 ablineri (Balcd C-tin, Neagoe L.1., Pdtrascu
F., Radu M.M. ;i $ipoteanu C.) ;i o ablinere de la vot (Boghez G.M.), este adoptatd HofirArea
Consiliului Local Schitu Gole;ti nr. 6 din 31.01.2023.

5. Proiect de hotir0re privind aprobarea Planului de ac{iuni sau lucriri de interes local ce
rlrmeazd a fi executate de cltre beneficiarii Legii nr.416/2001, in cursul anului 2023.

Au fost inaintate anterior, in cadrul documentafiei pt. gedinfd: proiectul de hotdrdre qi referatul de
aprobare nr.496119.01.2023 inifiate de primarul comunei Schitu Goleqti gi raportul de specialitate nr.
497 I 1 9.01 .2023 intocm it de secretar.



Proiectul de hotdrdre nu a primit aviz favorabil din partea comisiilor de specialitate nr.l, nr.2 qi

nr.3.
Dl primar: Sunt propuse acelea;i lucrdri ca ;i in anexa cu lucrdrile de repara{ii qi intrelinere de la

bugetul local pentru anlJ 2023. Putem si mai completdm aceast6 listi. in mare, cam acestea ar fi lucrdrile
ce vor fi efectuate de cdtre beneficiarii de ajutor social.

Dl P[traqcu F.: Dac[ se poate sd numim niqte responsabili in anumite puncte, unde sd se qi facd un
pic de treab6. S[ fie un pic de aten{ie la cei care arunci gi fac dezordine.

Dl viceprimar: Da se poate, responsabili dintre consilieri.
Dl $ipoteanu C.: Dintre cei care nu au serviciu, care nu se plimbd cu maqina prim[riei. Aqa se

poate.
Nemaifiind discufii la acest punct, se supune la vot proiectul de hotdrdre qi cu 14 voturi - pentru

este adoptatd Hotdrdrea Consiliului Local Schitu Gole;ti nr. 7 din 31.01.2023.

6. Proiect de hotirire privind stabilirea domeniilor serviciilor publice qi locurile in care
contravenien{ii vor presta activit[{i in folosul comunitlfii ;i pentru stabilirea locurilor qi tipurilor
de activiti{i in situa{ia executlrii sanc{iunilor penale de efectuare a muncii neremunerate in folosul
comunit5{ii locale.

Au fost inaintate anterior, in cadrul documentaliei pt. gedin{d: proiectul de hotdrdre qi referatul de
aprobare cu nr. 501/19.01 .2023 iniliate de primarulcomunei Schitu Goleqti qi raportul de specialitate nr.
504 I 1 9.01 .2023 intocmit de secretar.

Proiectul de hotSr6re a primit aviz favorubil din partea comisiilor de specialitate nr.2 gi nr.3.
Dl primar: Sunt aceleagi activitili numai cd printre persoanele care vor efectua orele de muncd

neremuneratd sunt gi muncitori calificafi in anumite domenii.Vor incepe activitatea chiar in acest an,
destul de repede. Putem sd-i folosim qi la anumite munci calificate.

Nemaifiind discufii, se supune la vot proiectul de hotdrire qi cu 14 voturi -pentru - este adoptatd
HofirArea Consiliului Local Schitu Goleqti nr. I din 31.01.2023.

7. Proiect de hotlrire privind aprobarea incheierii actului adi{ional pe anul 2023, la
Contractul de Asociere in vederea realizlrii ;i implementlrii Sistemului informatic integrat Ia
nivelul jude{ului Arge;.

Au fost inaintate anterior, in cadrul documentafiei pentru qedinfS: proiectul de hotdr6re gi referatul
de aprobare nr.494119.01.2023 inifiate de primarul comunei Schitu Goleqti, raportul de specialitate cu nr.
495119.01.2023 intocmit de secretar qi adresa cu nr. 1016114.11.2022 din partea ARA Software Group
SRL.

Proiectul de hotir6re nu a primit aviz favorubil din partea comisiilor de specialitate nr.l qi nr.2.
Dl primar: Este hotararea pe care o ludm in fiecare an. Sunt serviciile informatice datorate conform

contractului de aosciere incheiat cu Consiliul Judelean Argeq.
Fald de anul trecut cu cdt au crescut tarifele?
Dna Leca C.: cu 200-300 lei.
Dl Pdtragcu F.: Consiliul Judefean Argeg nu a cerut foarte mulfi bani; pufini fa!6 de anul trecut.
Nemaifiind discufii, se supune la vot proiectul de hotSrdre qi cu 13 voturi -pentru - $ o ablinere

(Radu M.M.), este adoptatd Hotdrdrea Consiliului Local Schitu Gole;ti nr. 9 din 31.01.2023.

8. Proiect de hotlrflre privind desemnarea consilierilor locali care sI faci parte din comisia
pentru evaluarea performan{elor profesionale individuale ale secretarului general al comunei
Schitu Goleqti.

Au fost inaintate anterior, in cadrul documentafiei pt. qedinl6: proiectul de hotdrdre ;i referatul de
aprobare nr. 506/19.01.2023 iniliate de primarul comunei Schitu Goleqti gi raportul de specialitate nr.
507 I 19.01.2023 intocmit de secretar.

Proiectul de hotdr6re a primit aviz favorabil din partea comisiei de specialit ate nr.2.



Dl primar: Urmeazd" ca dvs sd stabilifi doi reprezentanti din consiliu care sd facl parte din comisia
de evaluare a secretarului.

Dl Brag[ I.L.: S[ fie numifi din cadrul comisiei de specialitate nt.2.
Dl Duhomnicu N.: Am fost numit Ei eu dar in anul acesta nu mai imi permite timpul.
Dl $ipoteanu C.: Sd fie numili preqedintele qi secretarul comisiei nr.2.
Dl Nicoard E.N.: Propun pe dna David I.G. qi pe dl Braga I.L.
Nemaifiind discu{ii, se supune la vot proiectul de hotdrdre cu propunerea ftcut[ de dl Nicoard

E.N. ;i cu 14 voturi -pentru - este adoptatd Hotdrdrea Consiliului Local Schitu Gole;ti nr. 10 din
31.01.2023.

9. Proiect de hotlr6re privind aprobarea marcirii ;i tf,ierii de masl lemnoas5 pe picior
de pe plqunile cu vegeta{ie forestieri din izlazurile CiocInei, Valea Pechii;i Valea Florii.

Au fost inaintate anterior, in cadrul documentafiei pt. qedin![: proiectul de hotdrdre qi referatul de

aprobare cu nr. 621125.01.2023 ini[iate de viceprimarul comunei Schitu Goleqti, raportul de specialitate
nr.623125.01.2023 intocmit de secretar qi solicitarea Asocia{iei Utilizatorilor P[qunilor Comunale gi a
Crec[torilor de Animale din Comuna Schitu GoleEti inregistrat[ cu nr. 603125.01.2023.

Proiectul de hotdrdre a primit aviz favorabil din partea comisiei de specialitate nr.1 .

Dl viceprimar: Dlor consilieri, ca urmare a adresei asociafiei crescdtorilor de animale din comuna
Schitu Gole;ti prin care ne cere sd facem tdieri pe zonele impddurite din izlazwile din Ciocdnei, Valea
Pechii qi Valea Florii, am ini{iat acest proiect de hot[r6re, lindnd cont cd se va face marcare apoi se va
organiza licitalie pentru vdnzarea masei lemnoase exploatate.

Cu aceastd ocazie mai aducem niqte bani la bugetul local.
Dl Balc[ C-tin: Mai existd zone imp[durite pe izlanrl din Valea Florii.
DlviceprimariDa, acolo , imediat cum intrii inizlazmaieste o vale.
Dl Balc[ C-tin: Am ;i eu o propunere, ca o parte din veniturile realizate s[ fie alocate pentru

impddurirea zdvoiului comunal.
Dl viceprimar: Trebuie identificate in primul rdnd zonele unde se impune acest lucru.
Dl Duhomnicu N.: La stalia de epurare au fost plantafi puieli acum 4 ani gi acum au crescut pdnl

la o indllime de aprox. 4 m.
Dl Pdtragcu F.: Nu trebuie tdiafi tofi pomii nici mdcar pe pdquni. Mai ales pe vdile acelea, dacd se

taie tot, vin apele mari qi se va distruge totul. Nu sunt de acord.
Dl $ipoteanu C.: in primul rdnd nu este nicio estimare aproximativdcaretrebuia ficutd. Dar din

greqelile tehnice pe care le-am observat cd s-au frcut pe izlazul Ciocdnei, nu se taie arborii de pe malul
apelor, aceqtia au un rol de protecfie. Nu se face aqa ceva. Sunt greqeli impardonabile.

Dl primar: Este corectd observafia, sd se lin6 seama qi s5 nu se mai marce aiurea.
Dl Neagoe L.I.: Oricum dacd nu-i t[iem noi, taie rudarii tot.
Nemaifiind disculii, se supune la vot proiectul de hotdrire qi cu 13 voturi -pentru - ;i I vot -

contra- ( Pdtra;cu F.), este adoptatd Hotdrdrea Consiliului Local Schitu Gole;ti nr, 11 din 31.01.2023.

10. Prezentarea solicitirii Societl{ii Wiren Energy Efficiency S.R.L. privind inten{ia de a
autoriza;i executa construc{ia unui parc fotovoltaic pe rarzr comunei Schitu Goleqti, jude{ul Argq.

Dl primar: $ti!i probabil cd vor fi gi sesiuni pentru panouri fotovoltaice.
Acum sunt doud variante de lucru: acolo unde primdriile defin bugete qi pot veni cu cofinan{are

se poate face un parteneriat intre investitor (cel care face parcul) qi primdrie, spre beneficiul tuturor; existd

;i posibilitatea sd poli sd concesionezi o anumit[ suprafald care se preteazd,la astfel de sisteme de panouri
fotovoltaice, banii se fac venit la bugetul local qi de asemenea c6qtigd toat[ lumea, numai cd primdria nu
plSteEte nimic.

Sunt c6teva firme interesate, aceasta este una dintre ele. Este o firm[ din Arad. Md refer aici la la
izlazul Stejerig. Zona de N-V este o zond care se preteazd la aga ceva. Acesta este primul pas. in afard, de



aceaste firm[ a mai fost una care gi-a manifestat inten{ia printr- o scrisoare de inten{ie. Este o firmd din
Bucureqti, care de asemenea a pus ochii pe acel teren.

Oricum acesta este primul pas, noi v-am prezentat aceastd solcitare gi aici va fi organizatd,licitalie,
dacl dvs sunteli de acord. Vor fi firme care se vor bate pentru a concesiona acel teren.

Cert este cd am luat legdtura;i cu reprezentantul AUPCCA Schitu Goleqti, dl Ghebaru F. qi raportat
la nr. de animale de la Stejerig qi referitor la problemele pe care le are cu un crescdtor de animale care
vine dinspre Berevoeqti - Godeni, este destul de interesat caaceaparte din izlazul Stejeriq sE fac5 obiectul
unui astfel de contract de concesiune. Adic[ sI se monteze acele panouri pentru cd acestea oricum vor fi
imprejmuite.

Dl Radu M.M.: Este al asocia{iei acel teren? Ce suprafa{d va fi folositS?
Dl primar : Da. Trebuie acoperit ;i terenul de peste DN73C care gi aqa nu este folosit. Acela are

3,6ha gi restul 43 ha. Vor fi la pachet. Altfel nu le ddm noi.
Dl Balc6 C-tin: Poate fi dat gi acel teren de l6ngd calea feratd, acolo unde se organiza "Ziua

minerului". Si acela poate fi folosit. Am mai lEcut aceastd propunere gi atunci cdnd aveam solicitarea de
la dl Pristavu.

Dl primar: Va fi organizatdlicita[ie qi chiar cred c[ va fi concuren!6.

11. Prezentarea solicitirii S.C. Gribo Andre AIex S.R.L. inregistratl la Primlria Schitu
Golqti cu nr. 11610/30.12.2022.

Secretarul prezintd, adresa inregistrat5 cu nr. 11610130.12.2022 prin care se solicitd validarea
cesiondrii contractului de inchiriere nr. 581/15.02.2004 cdtre societatea David gi Maria Top SRL. Tot din
adresi reiese cd cele dou6 firme, SC Gribo Andre Alex SRL gi SC David qi Maria Top SRL au incheiat
un contract de asociere in participa{iune din data de 26.05.2A22.

Dl Bragd LL.: La aceastd solicitare trebuia depusS qi documentafia din care sd reiasd cele precizate
in solicitare.

Dl primar: Treaba aceasta trebuie sd fie qi in aten{ia comisiei nr.1 care cred cI nu a finalizat tot ce
trebuie. Este vorba qi de celelalte contracte.

Dl Balcd C-tin: Este o solicitare care trebuie sd fie supusd la vot.
Dl viceprimar: Dl Bragd a cerut ni;te documente justificative ca sd putem sd zicem ceva..
Dl Boghez G.M.: A;a cum s-a aprobat la al1ii, la mine de ce nu se poate?.
Dl Bragi l.L.: Aduceli documentele din care sd rezulte cd sunteli asociat cu firma David qi Maria

Top SRL. qi administrator la aceasta. De unde sd qtim, a$a pe vorbe!?
Dl viceprimar: Numai aqa se poate discuta din nou, adicd nu e moartd treaba.
Dl Boghez G.M.: Solicitarea a fost depusd de o lun6 de zile.
Dl Bragd I.L.: Pdi noi acum arn vdzut-o, de unde sI qtim?

12. Informare privind adresa cu nr. 3648/16.01.2023 a Camerei de Conturi Argq legati
de modul de ducere la indeplinire a mlsurilor dispuse prin Decizia nr.24 din 30.07.2021.

Dl primar: Am avut controlul Cu(ii de Conturi in anul 2021. in urma controlului s-au stabilit niqte
mdsuri de adus la indeplinire p6n[ la data de 30. 11.2021.

Am avut 3 mdsuri de indeplinit, dou[ dintre acestea au fost indeplinite, a mai rimas o mdsurd care
nu s-a indeplinit pdn[ in prezent.

La primele doud mdsuri solulionate era vorba de recuperarea unor cheltuieli de personal date ilegal,
dupd opinia cu(ii de conturi. Dupd care recuperarea unor sume stabilite ca taxd de salubritate, de la
debitorii care au beneficiat de serviciile de salubritate. $i aceasta s-a indeplinint.

A mai r[mas in suspans una ;i poate cea mai importantd din punct de vedere al valorii. Era vorba
de recuperarea unei sume de 101.304 lei de la constructorul refelei de canalizare, etapa I. in timpul
controlului s-a incercat medierea pentru recuperarea acestei sume numai cd nu s-a ajuns la un punct
comun. Discu{ia a fost urmltoarea: liderul asocierii a spus cd pl[tegte 60Yo iar diferenfa sI o pl[teascd
cealalatd firm6 care frcea parte din asociere, respectiv firma Zeus S.A. care a refuzat. Datoritd acestui



diferend, curtea de conturi ne-a trasat-o ca mdsurd. in aceste condilii singura variant[ pentru recuperarea
sumei era instanla de judecatd, printr-o ac{iune in pretenlii. Aceastl acfiune s-a solulionat qi am primit
hotdrdrea prin care se admite in parte cererea noastrd de pretentii de vreo 92.939lei, mai pulin majordrile
de intdrziere in valoare de 8.365 lei. in momentul de fafd trebuie sd informdm consiliul local c[ s-a
prelungit termenul pentru solulionarea acestei misuri p6ni la 30.04.2023. Deja am solulionat la instan{5
legalizarea hot[rdrii judecdtoreqti. Nu s-a ficut apel, asfel cI hotdrdrea judec[toreascd a rlmas definitivS
gi irevocabild.

Urmeazd ca in luna februarie sd purtdm o discufie cu reprezentantul asocierii. Putem spune cd
urmeazd si pl6teasc6 aceastd sumd, sper si o pliteascd altfel nu avem dec6t sd ne indreptdm impotriva lui
la executor. Nu cred cd i-ar conveni sd-i blocam niqte conturi fiindc[ ar fi pdcat. Deci aceastd sumi
urmeazd sd fie recuperatd.

Dl $ipoteanu C.: Nu i-a comunicat instanfa hotdrArea judecitoreascd? O qtiu qi ei foarte bine.
Dl primar: Nu au atacat-o, acum a rdmas definitivd gi irevocabild. Noi o sd purt[m o disculie cu el

in sensul cI ne datoreazl suma de 92.939lei ;i o s[ o achite pAnI la 30.04.2023.
in cazulin care nu vrea qi imi spune cf, incd se mai ceartl cu celilalt asociat, mergem la executare

gi v5 spun cd nu cred cd-i convine ca s[-i blocdm conturile.
Eu cred cd o sd ne inlelegem.

13. Informare privind lucririle executate de beneficiarii Legii nr. 41612001, in luna
decembrie 2022. Informare privind Iucrlrile efectuate in luna decembrie 2022 de cltre
contravenienfii care au avut de prestat activitl{i in folosul comunitlfii qi de cltre persoanele cu
sanc{iuni penale care au avut obligafia de a efectua muncl neremunerati in folosul comunitfl{ii
Iocale.

Dl Nicoard Gh.: Cred cdtoatd lumea are ?n fald situa[ia lucrdrilor efectuate pe luna decembrie
2022.in luna decembrie au fost 68 de dosare din care 5 nu au puse la plat6 pe motiv Ca titularii nu qi-au
efectuat orele de muncd.

Cei cu amenzt penale au venit in mare majoritate, pentru cd trebuie s[ vind in termen gi fac c6te 2-
3 zile pe 1un5.

Ceilalli, cu amenzi contravenfionale, nu vin, am ajuns sd ne rugim de ei. Este qi dl Moqoiu A. care
ii someazd, i-am dat ;i la polifie dar degeaba. Nu qtiu ce se va intAmpla cu ei pdnd la urm6.

Dl Bragd I.L.: Referitor la beneficiarii de ajutor social, nu-i mai scoateli la muncd atunci cdnd
ploud.

Dl Nicoard Gh.: Aveli perfectd dreptate. Eu le-am spus c[ atunci cind ploud nu au ce si caute la
munci dar ei aveau ore de frcut. $i azi au venit foarte mul1i. Ce sd le fac? Unde s[-i trimit?

Dl Balc[ C-tin: Nu ar trebui frcute program[ri?
Dl Nicoarl Gh.: P[i ar merge, dar nu se lin de programdri.
DI Pdtragcu F.: Ce facem cu toate gunoaiele care se duc peste tot. Au imprejmuit toatd comuna de

gunoaie, pe zdvoaie, pe deal, peste tot.
Dl Nicoard Gh.: Am discutat cu dl primar qi cu dl viceprimar qi am stabilit ca dupd ce se topeqte

zdpada aceasta, sd facem o actiune pe Rdul T6rgului, pe RAul Bughea gi pe Drdgnea. Vom face o acfiune
ca sd adun6m toate gunoaiele, avem in vedere acest lucru.

Dl viceprimar: Se cere mai multd implicare qi din partea consilierilor locali.
Dl Enache G.: Referitor la cur[fenia in stafiile de cdldtori. Se face cur5{enie superficial.
Dl Nicoard Gh.: Eu trimit oamenii s6pt[mdnal. Am schimbat deja gi plexiglas-ul de Ia stafii,

acolo unde a fost spart.
Dl Enache G.: Pdi nu avem camere? Sd vedem care sunt ftptaqii.
Dl primar: O singurd sta{ie de clldtori a mai rdmas cu plexiglas qi aceasta este cea de la dl Enache.
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14. Diverse.
Dl primar: Sdpt[mdna viitoare, miercuri sau joi, ve(i fi convocali intr-o qedin{d extraordinard

pentru o rectificare de buget.
Dl Balcd C-tin: La Avicola avem un chiriaq. Este inregistrat vreun contract de inchiriere la

primdrie?
Secretar: Momentan, nu este.
Dl BalcI C-tin: Revin cu solicitarea de a se monta camere de supraveghere in zonele de acces cdtre

zdvoi, cdtre zonele vulnerabile. Pentru aceasta se poate folosi bani care provin din vdnzarea de material
lemnos. O parte din acegti bani pot fi folosili pentru plantat puieli in zdvoi, pentru achizilionarea de camere
video q.a.m.d. Ar insemna o sumd foarte mic[ pe l6ngd valoarea pe care o incaseazd primdria. Am scdpa
qi de gunoaiele pe care le aruncd unii peste tot.. S-ar putea supraveghea mai bine zona.

Dl Neagoe L.: Sd mai umbldm pulin gi la trotuare pentru cI s-au deplasat din margine de la bordur6.
Este periculos gi pentru cei cu biciclete.

Dl viceprimar: Nu s-a lEcut recepfia la canalizare, s-a lisat asfaltul qi se las[ tot timpul. Cdnd
constructorul va veni pentru a ridica garun\ia, atunci o sd le spunem qi noi despre aceast[ problem[.

Dl Neagoe 1.I.: Se poate pune balastru pdnd c6nd vor veni ei sd remedieze.
Dl $ipoteanu C.: Nu se respectd prevederile regulamentului de organizare qi funclionare a

consiliului local. In acest sens vreau sd vE aduc la cunoqtinf[ c5 nu este afiqat nici p6nd astdzi, procesul
verbalal qedin{ei ordinare a consiliului local din data de29.11.2022.

Dl Radu M.M.: Merg mai mult cu copilul pe stradl qi constat cd sunt aruncate gunoaie la fiecare
intersecfie de str[zi qi in general in satul Costil[. Dar cred c[ aqa este peste tot. M[car acolo unde sunt
intersecfiile s5 punem cite un cog de gunoi.

Am avut disculii acum doud gedinle despre SC Ragaz SRL qi SC Faby Gaz SRL, cu contractele
acestora. Aq vrea dac[ se poate sd vdd toate contractele qi actele adilionale incheiate cu aceste doud firme.

Dl primar: Cred cd pdnd la gedin{a viitoare o sI vd punem la dispozilie gi acele contracte.
DI Boghez G.M.: Dacd,la cele doud firme de la complexul Ldzdre;ti s-a frcut trecerea de pe o

firm5 pe alta. Nu gtiu de ce la mine nu se poate.
Dl Duhomnicu N.: La dvs cdnd s-a ftcut trecerea de la o firmd la alta s-a frcut cu aprobarea

consiliului ? De ce n-o faceli la fel gi acum, dacd se poate asa?
Dl $ipoteanu C.: P[i vedeli dvs s-a creat un precedent gi acum ...
Dl Enache G.: S-a inceput anul trecut cu reparalia fdntdnilor pe DN 73. Se vor mai continua aceste

lucrdri?
Dl viceprimar: Se vor continua, binein{eles. Dar acum in miezul iernii, nu po{i s[ te apuci s[ torni

ciment sau sE faci alte lucrdri. Bineinleles cd odat[ ce am inceput astfel de lucrdri le vom duce pflnd la
capdt. Mai trebuie finut cont qi de timp gi de banii care ne trebuie.

Dl Duhomnicu N.: La interseclia pe strada de l6ng5 Tudorilor, s-a iegit cu gardul foarte mult in
exterior qi nu mai este vizibilitate cdnd intri acolo. Trebuie montatd o oglindl pe stdlpul de pe partea
opusd, pentru cd nu se mai vede nimic acolo.

Nemaifiind discu{ii in qedin{a de astdzi presedintele de gedinlI declard inchise lucrdrile acesteia.
$edinla se incheie in jurulorei 18.3s

Drept pentru care s-a incheiat prezentul proces verbal.

Pre;edinte de;edinld,
NIC OARA E D UA RD -NI CO L/l E

Secretar general al comunei,
VL4DUC{ ciriuN
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